
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XIV/2025 

XIV Sesja w dniu 26 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:08 tego samego 

dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/65022/xivasesjaaradyagminya%C5%82%C4%99ka

aopatowskaawadniua26alutegoa2025aragodza900.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Czternaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 26 lutego 2025 roku o godz. 9:00 otworzyła 

Przewodnicząca Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy – Adam Kopis, 

- Z-ca Wójta Gminy/Sekretarz Gminy – Małgorzata Gąszczak, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica,    

- Informatyk – Przemysław Mrózek. 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2025 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2025-2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Łęka Opatowska do roku 2035. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodnicząca Rady poddała go pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Agata Rybak 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z ostatniej sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. 

Wobec braku uwag, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania protokołu z obrad 

poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 



Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Agata Rybak 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – Katarzyna Szczepańska, która przedstawiła 

informację o działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w 

okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2025 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2025 rok /10:02 – 21:24 minuta transmisji/.  

 

Idąc dalej głos zabrała Radna Magdalena Osada, która spytała o pozycję oświata i 

wychowanie, szkoły podstawowe, gdzie zwiększono wydatki o składki na ubezpieczenie 

społeczne o tę kwotę 107 455,29 z czego to wnika? 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, iż szkoły pisały o rozliczenie składek z Zakładu Ubezpieczeń 

Społecznych, ponieważ były tam nadpłaty i wnioskowali o zwrot tych nadpłat. Zostało to 

sprawdzone i ZUS zwrócił te środki po stronie dochodów i tak księgowy wprowadził je na 

składki Ubezpieczeń Społecznych.  

 

Następnie głos zabrał Radny Mateusz Sroka, który dopowiedział, iż rozumie, że to są wolne 

środki te wprowadzone 1 900 000 zł. Następnie spytał o zwrot z PROW-u o którym Pan Wójt 

wspominał na komisji, że będzie wprowadzony z ostatniej kanalizacji około 4 mln zł., na 

jakim to jest obecnie etapie? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż to nie były 4 mln. zł. tylko 3,2 mln. zł. w związku tym, że 

trzeba było dokonać uzupełnień dokumentów, które są i są w trakcie łącznie z inspektorem 

Nadzoru Budowlanego w Kępnie. Wierzy mocno, że na koniec marca będzie można 

powiedzieć, że środki są do dyspozycji, o których Państwo radni będą decydować na jakie 

zadania będą one ukierunkowane i przeznaczone. 

Poprosił o uzbrojenie się w cierpliwość, trzeba czekać na informację.  

 

Idąc dalej głos zabrała ponownie Radna Magdalena Osada, która dodatkowo dopowiedziała, 

czyli to jest refundacja poniesionych kosztów. Następnie poprosiła o doprecyzowanie kwoty 

bo ostatnio Pan Wójt wskazywał kwotę 3,8 mln. zł. a nie 3,2 mln. zł. I tam też Pan 



wskazywał, że są poprawki składane do wniosku o płatność, że chodzi o jakieś uzgodnienie z 

Wojewódzkim Inspektorem Nadzoru Budowlanego. Poprosiła o rozwinięcie tematu.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na najbliższym posiedzeniu poda konkretnie co do złotówki 

kwestie związaną  ze środkami, które będą do dyspozycji w sensie realizacji inwestycji na 

terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Następnie głos zabrał Radny Kamil Wesołowski, który spytał odnośnie ulicy Przedszkolnej i 

Ks. Sierakowskiego w Opatowie czy na przebudowę tych dróg dostaniemy jakieś 

dofinansowanie czy nie? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w zeszłym roku złożono stosowny wniosek, niestety według 

wszelkich wyliczeń i kwestii związanych z tym co się dzieje do góry tylko i wyłącznie 15 

inwestycji otrzymało dofinansowanie a Gmina Łęka Opatowska pozostała na pozycji 111 i  w 

związku z tym poprosił o desygnowanie z wolnych środków na realizację ulicy Przedszkolnej 

i ks. Sierakowskiego w Opatowie co było poprzez decyzje Rady na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym Komisji Planowania i Budżetu oraz Gospodarczej zaakceptowane. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Wojciech Gruszka, który spytał odnośnie wolnych środków 

1,2 mln. zł. w kwestii ulicy Przedszkolnej i ks. Sierakowskiego w związku z nie przyznanym 

dofinansowaniem czy jest konieczność, żeby taką kwotę wprowadzać na raz? Czy nie szło 

tego zadania podzielić lub wystąpić ponownie o dofinansowanie jeżeli są takie możliwości.  

Są do wykonania dwie nitki sieci pod drogę S11 do końca października, też będą potrzebne 

środki, szacując około 1 mln. zł. czy to się wszystko pozamyka? Czy ta kwota na drogi musi 

iść w całości bez żadnego podziału lub kolejnego dofinansowania? 

  

Wójt Gminy odpowiedział, iż ta kwota w Jego ocenie jest jak najbardziej konstruktywna, 

wierzy mocno, że to, co jest wpisane w kosztorys będzie trochę inaczej wyglądało jeśli 

zostanie ogłoszony za niedługo przetarg na wykonanie tych dróg. Podkreślił, iż dziwi się że 

Radny nie pytał w kontekście innych dróg np. w miejscowości Łęka Opatowska. 

 

Idąc dalej, głos zabrał Radny Wojciech Gruszka , który dopowiedział, iż jeszcze nie skończył 

zadawać pytania. Drogi w Łęce Opatowskiej są na razie na etapie projektów i tu też chciał o 

to dopytać. Jak się ma cała ta sprawa bo nie wie czy coś się z tym dzieje czy na razie są 

odkładane pieniądze typu 35 tyś. zł. na projekty? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 

Sportu było przekazane, iż na wcześniejszym posiedzeniu wspólnym Komisji we wtorek 

Radna Małgorzata Kaczmarzyk jako reprezentantka Sołectwa Szalonka i Lipie zgodziła się z  

wykupem gruntów i zrobieniem projektu drogi w Szalonce od A do Z na co potrzeba około  

4-5 miesięcy,  żeby wszystkie kwestie podziału gruntów, wykupu gruntów i kwestii związanej 

z tym, żeby to było prawidłowo skonstruowane i zrobione do rozwidlenia drogi w kierunku 

Granic, drogi krajowej i w kierunku Borków w Szalonce. Inną kwestią o którą zadano pytanie 

to sprawa ulicy Wrzosowej i Krótkiej w Łęce Opatowskiej i to zostało w tym momencie 

wpisane zamiast Szalonki i to 10 – ciu z Państwa Radnych, którzy byli obecni we wtorek 

zdecydowali w kontekście realizacji inwestycji na terenie Gminy Łęka Opatowska.  Radny 

Gruszka był nieobecny a teraz dopytuje o rzeczy, o których już zdecydowano.  

 

Następnie głos zabrał Radny Gruszka, który dopowiedział, iż dopytuje bo Go nie było na 

ostatnim posiedzeniu komisji i podkreślił, aby nie wnikać dlaczego ktoś był i nie był. Pan 



Wójt też raz jest raz Go nie ma. Odnośnie Szalonki i wykupu dalszej części już toczyły się 

rozmowy dlaczego od razu ten początek nie był wydzielony i wykupiony. Bo jak rozumie 

poszerzenie drogi  jest wykonane, ale sam początek został i nagle się okazało nie wiadomo 

dlaczego i była dyskusja co z tym zrobić. I rozumie że teraz podjęto decyzje o dołączeniu tych 

kawałków. 

 

Idąc dalej, Wójt Gminy poprosił Radną Małgorzatę Kaczmarzyk przedstawicielkę Sołectwa 

Szalonka i Lipie o szczegółowe przybliżenie kwestii.  

 

Radna Małgorzata Kaczmarzyk, wyjaśniła iż chodzi o to że początkowo były wykupione 

grunty od jednej właścicielki, później się okazało, że droga jakby ucinała się w połowie i od 

tego momentu są wykupywane grunty od sześciu kolejnych właścicieli, żeby droga doszła do 

rozwidlenia. 

 

Następnie głos zabrał Radny Kamil Wesołowski, który wrócił do tematu ulicy Przedszkolnej i 

Ks. Sierakowskiego. Przegłosowano 1200 000 zł. na ulicę Lipową w Opatowie teraz jest do 

przegłosowania 1200 000 zł. na ulicę Przedszkolną i Ks. Sierakowskiego czyli 2 500 000 zł. 

w sumie. Czy mieszkańcy innych miejscowości nie będą czuć się poszkodowani, że 

wykonywane są tylko drogi w Opatowie? 

  

Wójt Gminy odpowiedział, iż zgadza się z Radnym Kamilem Wesołowskim w kwestii 

związanej z budową dróg . Na ostatnim posiedzeniu komisji obecni byli przedstawiciele 

omawianych ulic Przedszkolnej i Ks. Sierakowskiego w związku z czym  poprosił o 

przedstawienie na prezentacji zdjęć z obecnego stanu technicznego  wyżej wymienionych 

dróg.  

Idąc dalej, Wójt dopowiedział, iż przedstawiono drogi co były omawiane na poprzednim 

posiedzeniu komisji przez 10 -ciu radnych, którzy usłyszeli kwestie związane z tą sprawą. 

Idąc dalej, przekazał, iż będzie wdzięczny jak  Radny Wesołowski przyjdzie na najbliższe 

posiedzenie komisji i wysłucha impertynencji związanych z drogami, które nie są 

zrealizowane oraz z osobą Wójta i Rady Gminy Łęka Opatowska bo  z tego co się orientuje 

kilka osób się wybiera z miejscowości: Piaski, Opatów i Trzebień.  

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Mateusz Sroka , który odniósł się do wcześniejszej 

wypowiedzi  odnośnie ulicy Wrzosowej i Krótkiej na której mieszka. Temat który powtarza 

już od dawna ulica Krótka radni starej kadencji wiedzą była wpisana na listę starą która miała 

być realizowana według kolejności. Była pozmieniana kolejność jak przyszła nowa rada to 

teoretycznie powinna zostać na pierwszym miejscu a teraz gdzieś została wyrzucona w środek 

i jeszcze są wielkie problemy. Tam nie potrzeba żadnego odwodnienia, są to najkrótsze 

odcinki po niecałe 100 metrów. Więc, to jest projekt a realizacja nie wiadomo kiedy. Oby jak 

najszybciej udało się to wykonać.   

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy odpowiedział, iż ulica Przedszkolna i Ks. Sierakowskiego 

była wpisana we wniosek, który złożono za zgodą Państwa Radnych jeszcze w zeszłym roku. 

Gmina nie otrzymała dofinansowania, bo tego dofinansowania co do gmin wiejskich już nie 

będzie. Natomiast kwestia związana z tym co i jak to była też decyzja Radnej Małgorzaty 

odnośnie kwestii związanej z tym, że Szalonka została przeniesiona w czasie, żeby wszystkie 

rzeczy zweryfikować, wykupić itd. Natomiast ulica Wrzosowa i Krótka w Łęce Opatowskiej 

przeskoczyły poprzez Państwa Radnych decyzje które były we wtorek. Następnie Wójt 

poprosił o niewypominanie, że ktoś tam czegoś zapomniał. Podkreślił, iż stara się zgodnie z 

tym co zostało zapisane na papierze weryfikować kwestie związaną z realizacją inwestycji 



drogowych. Idąc dalej, poprosił o spotkanie w połowie przyszłego miesiąca w celu ustalenia 

kilku kwestii. Dopowiedział, iż można nie budować żadnej kanalizacji  tylko budować same 

drogi.  

 

Jako kolejna głos zabrała Radna Magdalena Osada, która poprosiła Wójta, aby nie prowadzić 

w taki sposób rozmowy dlatego, że Radni mają prawo o wszystko zapytać i jeżeli kogoś z 

radnych nie było na poprzednich posiedzeniach to powinni mieć możliwość do udzielonej 

odpowiedzi. 

Następnie odniosła się do drogi ulicy Przedszkolnej i Ks. Sierakowskiego, gdzie nie neguje 

tego, że trzeba je wybudować stan był przedstawiony, jest wiele takich dróg w gminie, które 

wymagają remontu i przebudowy.  O złożonym wniosku Wójt nie poinformował Radnych, 

jedynie wtedy jak zapytała na jakie drogi gmina składa wnioski o dofinansowanie. Pan Wójt 

wtedy poinformował i Radni nie odnosili się do tego jaka droga będzie składana do Funduszu 

Rozwoju Dróg.  

Taka była informacja i te drogi zostały wprowadzone dlatego, że nie uzyskały 

dofinansowania. Jest potrzeba ich zrobienia, bo to było widać na ekranie, tak jak wiele innych 

dróg na terenie gminy. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż niczego nie chce udowadniać, ale z tego co jest Mu wiadome w 

ostatnim kwartale na kwestie związane z realizacją inwestycji wydano tj. 30 mln. zł. z czego z 

naszego budżetu zostało wysupłanych 4,5 mln. zł. Pozostałe środki to środki zewnętrzne. Jeśli 

Państwo Radni chcą udowadniać, że coś nie zostało pozyskane czy coś nie zostało zrobione to 

jest do dyspozycji. Następnie przekazał, iż jeśli ktoś z Państwa Radnych pozyska 100 zł. ze 

środków zewnętrznych i będzie w stanie coś zrealizować to daje wolną rękę. Jest w stanie w 

każdej chwili zatrzymać wszystkie inwestycje które się dzieją na terenie Gminy Łęka 

Opatowska. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 

głosami „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się „ podjęła uchwałę Nr XIV/ 73 /2025 w 

sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2025 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Adam Gawlik, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, 

Magdalena Osada, Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Ryszard 

Wierzba 

PRZECIW (2) 

Wojciech Gruszka, Kamil Wesołowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mateusz Sroka 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Agata Rybak 



Głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za przegłosowanie zmian budżetowych. Zwrócił 

uwagę, iż nie chce widzieć osób, które były przeciwne na otwarciu boiska wielofunkcyjnego , 

Rządcówki i wszystkich innych inwestycji. 

Następnie głos zabrała Radna Magdalena Osada, która poprosiła o zmianę tonu narracji 

wypowiedzi. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż „Pani narracja jest jak najbardziej na tak”. 

Wobec braku innych uwag Przewodnicząca Rady przeszła do następnego punktu porządku 

obrad. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2025-2040. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2025-2040 /43:21 – 45:34 minuta 

transmisji/.  

 

Idąc dalej głos zabrała Radna Osada, która zadała pytanie odnośnie pozostałej kwoty wolnych 

środków do rozdysponowania oraz o zwrot dotacji z PROW czy ona już jest uwzględniona w 

budżecie po stronie wydatków czy to będą ekstra środki do rozdysponowania? 

 

Skarbnik Gminy Emilia Panek odpowiedziała, iż nie odpowie na pytanie bo nie ma 

zamkniętego budżetu. 

 

Radna Osada dopytała, ile tak około? 

 

Skarbnik Gminy odpowiedziała około 1 mln. zł. do rozdysponowania, ale ostatecznie 

odpowie dopiero jak wszystko zostanie pozamykane. Środki z PROW na razie nie zostały 

nigdzie uwzględnione. Jak przyjdą to będą do dyspozycji. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, 2 „przeciw” podjęła uchwałę Nr XIV/ 74 /2025 w sprawie  zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2025-2040.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adam Gawlik, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, 

Magdalena Osada, Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna 

Szczepańska, Ryszard Wierzba 

PRZECIW (2) 

Wojciech Gruszka, Kamil Wesołowski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Agata Rybak 



8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 
Programu Rewitalizacji dla Gminy Łęka Opatowska do roku 2035. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż to jest kolejny etap związany z rewitalizacją 

trzech miejsc na terenie Gminy Łęka Opatowska. Jest to wykonywane wspólnie z Akademią 

Nauk i Rozwoju w Poznaniu i dotyczy terenu parku w Łęce Opatowskiej, parku w Opatowie i 

terenu tzw. amfiteatru w Rakowie. Za część już zostało zapłacone natomiast kwestia 

odzyskania środków jest związana z tym, że jeśli za chwilę zostanie podjęta stosowna 

uchwała to, te tereny po pierwsze będą podlegały pod kwestie związane ze staraniem się o 

dofinansowanie związane z rewitalizacją jak również będzie możliwość wnioskowania o 

środki tzw. kwalifikowane w kontekście tego programu i tych inwestycji na terenie Gminy 

Łęka Opatowska. 

 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, 2 „przeciw” podjęła uchwałę Nr XIV/ 75 /2025 w sprawie  przystąpienia 

do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Łęka Opatowska do 

roku 2035.  
 
Wyniki głosowania 

TAK: 13, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

TAK (13) 

Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata Kaczmarzyk, Wojciech 

Nawrocki, Łukasz Olbrych, Magdalena Osada, Marian Pacyna, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Agata Rybak 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację odnośnie podpisanych 

umów i porozumień w sprawie powstania Marketu Dino w Siemianicach. Z czego nie ukrywa 

bardzo się cieszy. 

Następnie głos zabrała Radna Magdalena Osada, która zawnioskowała ponownie o remont 

chodnika na ulicy Dworcowej w Łęce Opatowskiej. Na komisji zwróci się z odpowiednim 

wnioskiem. Chodnik jest naprawdę w stanie katastrofalnym i też może przedstawić zdjęcia.  

Z chodnika korzystają wszyscy mieszkańcy gminy.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który przekazał, iż jak najbardziej zgadza się z sugestią. 

Jest to również związane z otrzymanym w poprzednim tygodniu pismem z PKP odnośnie 

chęci przekazania przez PKP Dworca i drogi o której było wspomniane o co już wcześniej 

kiedyś gmina wnioskowała. Na chwilę obecną jest zainteresowanie, natomiast kwestia z tym 

związana co i jak, jaka jest wycena i jaki to jest koszt  to czeka i chciałby wiedzieć co będzie 

w późniejszym czasie przedstawione na posiedzeniu komisji i sesji. 



Idąc dalej, głos zabrał Radny Wojciech Gruszka, który poprosił o doprecyzowanie, 

wspomniane było przejęcie dworca oraz drogi, a wydaje Mu się, że ta ulica jest już w 

posiadaniu gminy. Nie jest pewien.  

Wójt Gminy odpowiedział, iż w posiadaniu gminy jest ulica Kolejowa, która była przez 

gminę zrobiona. Do końca Dworcowa nie jest gminna. Końcówka nie jest gminy. Nieżyjący 

poprzednicy wnioskowali w tym temacie o przejęcie a zostało to, tak jak zostało. Udało się 

zrealizować kwestię związaną z tym, że jest ulica Kolejowa wykonana i jest to własnością 

gminy. Natomiast kwestia ulicy do końca dworca jak również zakręt do ulicy Kolejowej i sam 

dworzec jest sprawą otwartą. Przedstawiciele PKP mają się wypowiedzieć, aby móc w 

wspólnie w tym temacie podjąć rozmowy na posiedzeniu komisji a później na sesji.  

Radna Magdalena Osada spytała jaki odcinek drogi jest gminy?  

Wójt Gminy odpowiedział, iż nie będzie teraz rozdrabniał do którego momentu jest gminy do 

którego nie. Tak samo jak kwestia narożnika przy sklepie. Na następnym posiedzeniu komisji 

o co poprosi Przewodniczących Komisji, postara się szczegółowo to wyjaśnić.  

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Gruszka, który przekazał, iż pozwolił sobie wyjaśnić 

bo 8-10 lat temu wydzielał te grunty i droga Dworcowa, która prowadzi do Dworca PKP do 

samego końca bruku jest własnością gminy.  

Idąc dale, głos zabrała Radna Magdalena Osada, która ponownie zawnioskowała o 

wprowadzenie z wolnych środków do budżetu  - dokonanie remontu chodnika na ulicy 

Dworcowej. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż jeśli będzie taka decyzja Rady 

Gminy na najbliższej komisji to jak najbardziej podtrzymuje wniosek. Natomiast kwestie 

własności drogi Dworcowej pozwoli sobie zweryfikować i to przedstawić na posiedzeniu 

Komisji do którego momentu jest to własność gminy do którego momentu jest własnością 

PKP.  

Jako kolejny głos zabrał Sołtys wsi Lipie – Zdzisław Kupczak, który spytał czy można 

zawnioskować o wycięcie drzew lip w miejscowości Lipie. Następnie spytał odnośnie 

pozostałego czarnego pasa ziemi na moście co tam jest planowane czy zasianie trawy czy coś 

innego bo mieszkańcy dopytują.  

Idąc dalej spytał odnośnie przejazdu kolejowego między Lipiem a Łęką Opatowską na 

którym doszło ostatnio do ponownego tragicznego wypadku. Czy byłaby możliwość 

zamontowania rogatek w celu poprawy bezpieczeństwa. Poinformował, iż wspólnie z Radną 

Małgorzatą Kaczmarzyk zebrali podpisy od mieszkańców i wystosowali pismo do Głównej 

Dyrekcji PKP w Poznaniu. Czekają na odpowiedź.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiedział, iż w kontekście pisma z Państwa 

strony jak i mieszkańców Gminy Łęka Opatowska, które też ma w posiadaniu, którzy żądają 

na wczoraj wykonania drogi i kwestii związanej z zabezpieczeniem tego przejazdu drogi, 

przekaże na następnym posiedzeniu komisji. Nie ukrywa, że trzy dni po wypadku też 

wystosowano pismo z Urzędu Gminy do PKP w Ostrowie i w Poznaniu do Policji i 

Powiatowego Zarządu Dróg i do chwili obecnej, gdzie minęło dwa tygodnie, nie otrzymano 

żadnej odpowiedzi. Podkreślił, iż dziwi się że byli przedstawiciele Policji, PKP i 

Powiatowego Zarządu Dróg i zabrano przy przejeździe znak stop a postawiono znak Św. 



Andrzeja. Podkreślił, iż chciałby zrobić wszystko z pomocą Państwa Radnych, aby ten 

przejazd między Łęką Opatowską a Lipiem był na tyle, na ile jest to możliwe bezpieczny.  

11. Zakończenie obrad XIV Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 10.08 zamknęła 

obrady XIV sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Katarzyna Szczepańska 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


